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Protokół nr XXVIII 

Rady Miejskiej w Pyzdrach 

 

Obrady rozpoczęto 25 lutego 2022 r. o godzinie 14
00

, a zakończono o godzinie  15
20

 tego 

samego dnia. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pyzdrach, Justyna Sosnowska otworzyła XXVIII sesję 

Rady Miejskiej w Pyzdrach. Powitała burmistrza Pyzdr Przemysława Dębskiego, sekretarz 

Wiolettę Topór – Mench, skarbnika  Antoninę Balicką, mecenas Alicję Płoszewską, radnych 

Rady Miejskiej w Pyzdrach i sołtysów.  

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

1. Marcin Budziszewski  

2. Stanisław Janiak  

3. Elżbieta Kłossowska  

4. Monika Łakoma 

5. Andrzej Łyskawa  

6. Robert Nowak  

7. Ilona Nowicka  

8. Krzysztof Paszak 

9. Piotr Pilarski 

10. Mieczysław Podlewski  

11. Henryk Pyrzyk  

12. Elżbieta Ratajczyk  

13. Zofia Sikorska-Rogowska  

14. Justyna Sosnowska 

15. Barbara Sulkowska  

 

Ad. 2.  

Justyna Sosnowska, przewodnicząca rady  zapytała, czy są uwagi do protokołu z poprzedniej  

sesji tj. XXVII z dnia 28 grudnia 2021 r.?  

Nikt z radnych nie wniósł uwag do protokołu z poprzedniej sesji.  

 

Ad. 3.  

Protokół nr XXVII/2021  Rady Miejskiej w Pyzdrach z dnia 28 

 grudnia 2021 r. został przyjęty.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Budziszewski , Elżbieta Kłossowska , Monika Łakoma, Andrzej Łyskawa , Robert 

Nowak , Ilona Nowicka , Krzysztof Paszak, Piotr Pilarski, Mieczysław Podlewski , Henryk 

Pyrzyk , Elżbieta Ratajczyk , Zofia Sikorska-Rogowska , Justyna Sosnowska, Barbara 

Sulkowska  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Janiak  

 



2 

 

Ad. 4.  

Justyna Sosnowska, przewodnicząca rady zapytała radnych, czy mają uwagi do wcześniej 

otrzymanego porządku obrad sesji? 

Nie wniesiono uwag. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Wniesienie uwag do protokołu z poprzedniej sesji.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o realizacji zadań w okresie międzysesyjnym.  

7. Interpelacje radnych i sołtysów.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy i Miasta Pyzdry na 

rok 2022. XXVIII/141/2022 

9. Podjęcie uchwały w sprawie  wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i 

soboty przez rolników i ich domowników. XXVIII/142/2022 

10. Podjęcie uchwały w sprawie  regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w 

piątki i w soboty przez rolników i ich domowników na wyznaczonym miejscu na 

terenie Gminy Pyzdry. XXVIII/143/2022 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. XXVIII/144/2022 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia 

ich przebiegu położonych w obrębie geodezyjnym Pietrzyków – Kolonia, Dolne 

Grądy, Wrąbczynkowskie Holendry i Wrąbczynek. XXVIII/145/2022 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia 

ich przebiegu położonych w Pyzdrach i Ksawerowie. XXVIII/146/2022 

14. Podjęcie uchwały w sprawie dzierżawy nieruchomości zabudowanej położonej w 

Rudzie Komorskiej na cele prowadzenia Warsztatu Terapii Zajęciowej. 

XXVIII/147/2022 

15. Podjęcie uchwały w sprawie najmu lokalu położonego przy ul. Rynek 5 w Pyzdarch. 

XXVIII/148/2022 

16. Podjęcie uchwały w sprawie statutu Miejsko -Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Pyzdrach. XXVIII/149/2022 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia sołectwa do programu „Wielkopolska 

Odnowa Wsi 2020+”. XXVIII/150/2022 

18. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2021 rok.  

19. Zatwierdzenie planu pracy Rady Miejskiej w Pyzdrach na 2022 rok. 

20. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Budżetowo – Finansowej na 2022 rok. 

21. Zatwierdzenie planu pracy Komisji ds. Samorządu, Inicjatyw Gospodarczych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego na 2022 rok. 

22. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych, Ochrony Środowiska, 

Wychowania, Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji na 2022 rok. 

23. Zapytania i wolne wnioski. 

24. Zakończenie sesji.  

 

Ad. 5.  

Przemysław Dębski, burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Informację przyjęto, nie zgłoszono pytań.  
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Ad.6.  

Justyna Sosnowska, przewodnicząca Rady przedstawiła informację o realizacji zadań  

w okresie międzysesyjnym.  

Informację przyjęto, nie zgłoszono pytań. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7.  

Justyna Sosnowska, przewodnicząca rady poinformowała, że w okresie międzysesyjnym nie 

złożono interpelacji.  

Na sesji nikt nie złożył interpelacji.  

 

 

Ad. 8.  

Antonina Balicka, skarbnik odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy i Miasta Pyzdry na rok 2022. 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji w dniach 21 i 22 lutego 2022 r.  

Następnie przystąpiono do przegłosowania wyżej wymienionej uchwały.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Budziszewski , Stanisław Janiak , Elżbieta Kłossowska , Monika Łakoma, Andrzej 

Łyskawa , Robert Nowak , Ilona Nowicka , Krzysztof Paszak, Piotr Pilarski, Mieczysław 

Podlewski , Henryk Pyrzyk , Elżbieta Ratajczyk , Zofia Sikorska-Rogowska , Justyna 

Sosnowska, Barbara Sulkowska  

 

 

Ad. 9.  

Wioletta Topór – Mench, sekretarz odczytała projekt uchwały w sprawie wyznaczenia 

miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji w dniach 21 i 22 lutego 2022 r.  

Następnie przystąpiono do przegłosowania wyżej wymienionej uchwały.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Budziszewski , Stanisław Janiak , Elżbieta Kłossowska , Monika Łakoma, Andrzej 

Łyskawa , Robert Nowak , Ilona Nowicka , Krzysztof Paszak, Piotr Pilarski, Mieczysław 

Podlewski , Henryk Pyrzyk , Elżbieta Ratajczyk , Zofia Sikorska-Rogowska , Justyna 

Sosnowska, Barbara Sulkowska  

 

 

Ad. 10.  

Wioletta Topór – Mench, sekretarz odczytała projekt uchwały w sprawie regulaminu 

określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i w soboty przez rolników i ich 

domowników na wyznaczonym miejscu na terenie Gminy Pyzdry. 
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Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji w dniach 21 i 22 lutego 2022 r.  

 

Następnie przystąpiono do przegłosowania wyżej wymienionej uchwały.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Budziszewski , Stanisław Janiak , Elżbieta Kłossowska , Monika Łakoma, Andrzej 

Łyskawa , Robert Nowak , Ilona Nowicka , Krzysztof Paszak, Piotr Pilarski, Mieczysław 

Podlewski , Henryk Pyrzyk , Elżbieta Ratajczyk , Zofia Sikorska-Rogowska , Justyna 

Sosnowska, Barbara Sulkowska  

Ad. 11.  

Wioletta Topór – Mench, sekretarz odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji w dniach 21 i 22 lutego 2022 r.  

 

Następnie przystąpiono do przegłosowania wyżej wymienionej uchwały.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Budziszewski , Stanisław Janiak , Elżbieta Kłossowska , Monika Łakoma, Andrzej 

Łyskawa , Robert Nowak , Ilona Nowicka , Krzysztof Paszak, Piotr Pilarski, Mieczysław 

Podlewski , Henryk Pyrzyk , Elżbieta Ratajczyk , Zofia Sikorska-Rogowska , Justyna 

Sosnowska, Barbara Sulkowska  

 

 

Ad. 12.  

Wioletta Topór – Mench, sekretarz odczytała projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu położonych w obrębie geodezyjnym 

Pietrzyków – Kolonia, Dolne Grądy, Wrąbczynkowskie Holendry i Wrąbczynek. 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji w dniach 21 i 22 lutego 2022 r.  

 

Następnie przystąpiono do przegłosowania wyżej wymienionej uchwały.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Budziszewski , Stanisław Janiak , Elżbieta Kłossowska , Monika Łakoma, Andrzej 

Łyskawa , Robert Nowak , Ilona Nowicka , Krzysztof Paszak, Piotr Pilarski, Mieczysław 

Podlewski , Henryk Pyrzyk , Elżbieta Ratajczyk , Zofia Sikorska-Rogowska , Justyna 

Sosnowska, Barbara Sulkowska  
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Ad. 13.  

Wioletta Topór – Mench, sekretarz odczytała projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu położonych w Pyzdrach i Ksawerowie. 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji w dniach 21 i 22 lutego 2022 r.  

 

Następnie przystąpiono do przegłosowania wyżej wymienionej uchwały.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Budziszewski , Stanisław Janiak , Elżbieta Kłossowska , Monika Łakoma, Andrzej 

Łyskawa , Robert Nowak , Ilona Nowicka , Krzysztof Paszak, Piotr Pilarski, Mieczysław 

Podlewski , Henryk Pyrzyk , Elżbieta Ratajczyk , Zofia Sikorska-Rogowska , Justyna 

Sosnowska, Barbara Sulkowska  

 

 

Ad. 14.  

Wioletta Topór – Mench, sekretarz odczytała projekt uchwały w sprawie dzierżawy 

nieruchomości zabudowanej położonej w Rudzie Komorskiej na cele prowadzenia Warsztatu 

Terapii Zajęciowej. 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji w dniach 21 i 22 lutego 2022 r.  

 

Następnie przystąpiono do przegłosowania wyżej wymienionej uchwały.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Budziszewski , Stanisław Janiak , Elżbieta Kłossowska , Monika Łakoma, Andrzej 

Łyskawa , Robert Nowak , Ilona Nowicka , Krzysztof Paszak, Piotr Pilarski, Mieczysław 

Podlewski , Henryk Pyrzyk , Elżbieta Ratajczyk , Zofia Sikorska-Rogowska , Justyna 

Sosnowska, Barbara Sulkowska  

 

 

Ad. 15.  

Wioletta Topór – Mench, sekretarz odczytała projekt uchwały w sprawie najmu lokalu 

położonego przy ul. Rynek 5 w Pyzdrach. 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji w dniach 21 i 22 lutego 2022 r.  

 

Następnie przystąpiono do przegłosowania wyżej wymienionej uchwały.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Budziszewski , Stanisław Janiak , Elżbieta Kłossowska , Monika Łakoma, Andrzej 

Łyskawa , Robert Nowak , Ilona Nowicka , Krzysztof Paszak, Piotr Pilarski, Mieczysław 
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Podlewski , Henryk Pyrzyk , Elżbieta Ratajczyk , Zofia Sikorska-Rogowska , Justyna 

Sosnowska, Barbara Sulkowska  

 

 

Ad. 16.  

Wioletta Topór – Mench, sekretarz odczytała projekt uchwały w sprawie statutu Miejsko -

Gminnej Biblioteki Publicznej w Pyzdrach. 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji w dniach 21 i 22 lutego 2022 r.  

 

Następnie przystąpiono do przegłosowania wyżej wymienionej uchwały.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Budziszewski , Stanisław Janiak , Elżbieta Kłossowska , Monika Łakoma, Andrzej 

Łyskawa , Robert Nowak , Ilona Nowicka , Krzysztof Paszak, Piotr Pilarski, Mieczysław 

Podlewski , Henryk Pyrzyk , Elżbieta Ratajczyk , Zofia Sikorska-Rogowska , Justyna 

Sosnowska, Barbara Sulkowska  

 

 

Ad. 17.  

Wioletta Topór – Mench, sekretarz odczytała projekt Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia 

sołectwa do programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”. 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji w dniach 21 i 22 lutego 2022 r.  

Następnie przystąpiono do przegłosowania wyżej wymienionej uchwały.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Budziszewski , Stanisław Janiak , Elżbieta Kłossowska , Monika Łakoma, Andrzej 

Łyskawa , Robert Nowak , Ilona Nowicka , Krzysztof Paszak, Piotr Pilarski, Mieczysław 

Podlewski , Henryk Pyrzyk , Elżbieta Ratajczyk , Zofia Sikorska-Rogowska , Justyna 

Sosnowska, Barbara Sulkowska  

 

 

Ad. 18.  

Robert Nowak, przewodniczący Komisji rewizyjnej odczytał sprawozdanie z działalności 

Komisji Rewizyjnej za 2021 rok.  

Radni informację przyjęli, nie wnieśli uwag.  

 

 

Ad. 19.  

Monika Łakoma, wiceprzewodnicząca rady odczytała plan pracy Rady Miejskiej w Pyzdrach 

na 2022 rok. 

Plan pracy radni przyjęli, nie wnieśli uwag.  
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Ad. 20.  

Stanisław Janiak, przewodniczący Komisji Budżetowo – Finansowej odczytał plan pracy 

Komisji Budżetowo – Finansowej na 2022 rok. 

Plan pracy radni przyjęli, nie wnieśli uwag.  

 

 

Ad. 21.  

Krzysztof Paszak, z-ca przewodniczącego Komisji ds. Samorządu, Inicjatyw Gospodarczych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego odczytał plan pracy Komisji ds. Samorządu, 

Inicjatyw Gospodarczych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego na 2022 rok. 

Plan pracy radni przyjęli, nie wnieśli uwag.  

 

 

Ad. 22.  

Elżbieta Ratajczyk, przewodnicząca Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych, Ochrony 

Środowiska, Wychowania, Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji odczytała plan pracy Komisji 

Zdrowia, Spraw Socjalnych, Ochrony Środowiska, Wychowania, Oświaty, Kultury, Sportu i 

Rekreacji na 2022 rok. 

Plan pracy radni przyjęli, nie wnieśli uwag.  

 

 

Ad. 23.  

Waldemar Cierzniak, sołtys Sołectwa Walga zadał pytania panu Burmistrzowi. 

Jaka będzie opłata dla rolników handlujących na Rynku? 

Jaki odcinek drogi będzie wykonywany w Zapowiedni? 

Należy podjąć działania, aby wał przeciwpowodziowy nie był niszczony przez osoby spoza 

gminy Pyzdry jeżdżące kładami.  

 

Przemysław Dębski, burmistrz udzielił odpowiedzi.  

Miejsca wyznaczone do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników są bezpłatne. 

Intencją ustawy jest to, by umożliwić rolnikom handel bezpośredni, by skrócić łańcuszek 

dostaw przez pośredników.   

W przekazanej informacji była mowa o złożeniu wniosku o dofinansowanie na drogę w m. 

Zapowiednia, a nie o jej  wykonywaniu. Trzeba mieć nadzieję, że wszystkie złożone wnioski 

o dofinansowanie zostaną pozytywni rozpatrzone by zaplanowane zadania inwestycyjne 

mogły być realizowane.  

Wniosek w sprawie drogi w m. Zapowiednia dotyczył drogi nieutwardzonej zaczynającej się 

przy byłej zlewni mleka we  Wrąbczynkowskich Holendrach, a dochodzącej do utwardzonej 

drogi gminnej. Jest to odcinek drogi ponad 1,5 km. W wielu miejscach o nieodpowiedniej 

szerokości, bez pasa technicznego, dlatego będzie konieczny wykup gruntu. 

Temat niszczenia wału przeciwpowodziowego jest znany, bo był wcześniej zgłaszany przez 

sołtysa sołectwa Dłusk. Ze strony gminy zgłoszenia zostały przekazane zarówno do nadzoru 

wodnego we Wrześni oraz dyrektorowi zlewni w Kole i dyrektorowi Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej w Poznaniu. Gdy w/w dyrektorzy będą w Pyzdrach 7 marca br. to temat 

ten zostanie im pokazany w terenie. Propozycja jest taka, aby na korownie wału, na 

odcinkach, gdzie są podjazdy, ustawić tzw. zasieki. Wtedy podjazdy będą służyły do 

przejechania przez wał, a nie umożliwianie wjechania na wał.  
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Wysoki poziom wody spowodował zalanie dróg, którymi osoby na kładach jeździły wcześniej 

i dlatego też może zaczęli jeździć po wale. Możliwe, że gdy poziom wody opadnie, to 

odsłonią się drogi, którymi znów będą jeździć kładami. 

Docelowo Wody Polskie powinni zastanowić się nad tematem kamer. Byłoby to najtańsze 

rozwiązanie.  

Roman Witczak, sołtys sołectwa Dłusk w imieniu Rady Sołeckiej i własnym podziękował za 

wykonanie nowej nawierzchni asfaltowej drogi w m. Dłusk.  

Janina Saacke, sołtys sołectwa Wrąbczynkowskie Holendry zapytała pana Burmistrza o 

możliwość zabezpieczenia słupa energetycznego zlokalizowanego przy szkole, który po 

ostatnich wichurach jest niestabilny.   

 

Przemysław Dębski, burmistrz udzielił odpowiedzi, że ostatnie wydarzenia pogodowe 

pokazały jakie są potrzeby w zakresie infrastruktury energetycznej. Okazuje się, że nie ma 

odpowiednich odległości między drzewami a liniami energetycznymi i stąd tak dużo ostatnio 

było uszkodzeń linii. W naszym rejonie było ok. 40 awarii.  

Temat słupa zostanie przekazany do zakładu energetycznego.  

Dodał, że od kilku lat możliwości inwestycyjne Energetyki mocno stopniały. Na początku 

poprzedniej kadencji dużo wykonała w gminie, bo wymieniano słupy, stacje 

transformatorowe. Później było gorzej, bo wypracowane zyski nie mogły być 

wykorzystywane na własne inwestycje, tylko na budowę elektrowni w Ostrołęce.   

Przypomniał, że na koniec ubiegłego roku nastąpiła wymiana słupów na ul. Farnej i 

Kilińskiego w Pyzdarch za kilkadziesiąt tysięcy zł, ale o to zabiegano dwa lata. 

 

Ad. 24. 

Justyna Sosnowska, przewodnicząca rady w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

zamknęła XXVIII sesję Rady Miejskiej w Pyzdrach.  

 

  

Protokołowała:                                                           Przewodnicząca obrad  

Alina Banaszak                                                            Justyna Sosnowska 

 

 

 

 


